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Protokoll  
Svenska Kanotförbundets Årsmöte  

18 mars 2023 
 

Årsmötet inleddes av Svenska Kanotförbundets ordförande Lars Martinsson som hälsade alla 
deltagare välkomna. Även årets möte är en hybridvariant med både digitalt och fysiskt deltagande i 
mötet. Lars fortsatte med att när Bengt Göransson, före detta minister i regeringen, fick frågan om 
vilka ord i svenskan som är de vackraste, var hans svar ”votering är begärd och ska verkställas”. 
Kanotförbundets viktigaste möte är årsmötet som vi nu ska jobba igenom tillsammans. Demokrati 
är en blandning av det formella och det innehåll som mötet ges genom deltagarnas bidrag. 2022 
var ett mycket intressant år som inleddes med restriktioner pga. Coronapandemin, men som följdes 
av en fantastisk återkomst. Att vi lyckades hålla igång verksamheten under pandemin gjorde att vi 
kunde göra en rivstart. Återstartsstöd har gett resurser att skapa förutsättningar för vår breda 
verksamhet. Mästerskapsframgångar har varit fantastiska med 19 mästerskapsmedaljer som togs 
under året. Ekonomin har varit bra 2022 och även nu inför 2023 ser ekonomin stark ut. 
Verksamheten sker i föreningar, centralt gäller det att skapa förutsättningar för att genomföra 
verksamhet. En svag ökning av antalet medlemmar har skett. Tyvärr tenderar rapportering av LOK-
stöd att minska. Det är viktigt att vi kan vända trenden, då det dels är ett mått på verksamheten 
men även grunden för ekonomi på flera plan. Hemsidan har fått ett lyft tack vare Helene Ripas 
insatser. Sammanfattningsvis har förbundet ett bra utgångsläge inför verksamheten 2023. 
 
Det som händer i samhället och omvärlden med okunskap om vad demokrati är, efterfrågan av 
starka ledare, intolerans och minoriteter som drabbas av hat och hot är oroande tendenser. 
Kanotförbundet har förslag på en uppdaterad värdegrund för att lyfta frågan om demokrati och 
engagemang. Den bidrar förhoppningsvis till att engagera fler för vårt mål att vi tillåter alla att vara 
med oavsett bakgrund och förutsättningar. 
  
Inflation och hotande finanskris slår hårt mot alla, så även mot vår verksamhet. Miljön/klimatet och 
förutsättningar för livet på planeten jorden är en utmaning. Misstron i samhället mot vetenskap och 
fakta är oroande. Föreningar är ett bra sätt att vara tillsammans och utveckla dialogen. Miljön är ett 
naturligt inslag för oss kanotister, vi paddlare ser, blir en del av ett ekosystem och får en förståelse 
för hur vi ska förhålla oss till naturen. Det ger förutsättningar att agera och bli en positiv kraft i 
arbetet för klimat och miljö. Samverkan hjälper oss också att använda resurserna klokt genom att 
göra gemensamma satsningar som kommer många tillgodo.   
Efter denna inledning öppnade Lars mötet.  

 
 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd för mötet med 
den av förbundsstyrelsen upprättade röstlängden som grund.  
Röstlängden för årsmötet fastställdes till att omfatta 43 röster, enkel majoritet blir 22 
röster och kvalificerad majoritet blir 29 röster. 

 DalaZ (3) Göran Hedström, Gävleborg (2) Emma Andersson, Mellansvenska (3) Ylva 
Johansson (2)  och Annica Fergusson (1), Norrbotten (2) Nadja Hedlund, Skåne (5) 
Erik Tronsén (3) och Anna-Maria Lövberg (2), Småland/Blekinge (4) Magnus 
Mattsson Mårn (3), Stockholm (7) Johan Roos (2), Annika Lundborg (3) och Eva 
Gulle (2), Södermanland (3) Conny Edholm (3), Uppland (2) Kerstin Öberg (1) och 
Kjell Lundgren (1), Västerbotten (1) Anders Danielsson, Västernorrland (2) Torbjörn 
Thoresson, Västra (8) Sten Andersson (3), Katrin Sandberg (3) och Jörgen Hansson 
(2)), Östergötland (2) Petra Edhag. 

   
 

2. Fastställande av dagordning för mötet. 
Årsmötet beslutade att godkänna föreliggande dagordning. 
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3. Fråga om mötets behöriga utlysande. 
Årsmötet har utlysts på www.kanot.com den15 november 2022 samt har skickats till 
alla distrikt.  
Årsmötet ansåg att mötet var behörigt utlyst. 
 
 
Dag höll en minnesstund där han lyfte fram en av de kanotvänner vi mist under 2022. 
Dag valde att prata om Preben Mortensen, hans innovationsförmåga och de stora 
insatser han gjort för svensk kanot inte minst inom kanotcentralverksamheten. 
Stunden avslutades med en tyst stund för att hedra alla de kanotvänner som gått bort 
under det gångna året.  
 
 

4. Val av mötesordförande. 
Valberedningen föreslog Anna Iwarsson.  
Årsmötet beslutade att välja Anna Iwarsson till mötesordförande. 

 
5. Val av sekreterare för mötet. 

Valberedningen föreslog Anders Danielsson. 
Årsmötet beslutade att välja Anders Danielsson till mötessekreterare.   

 
6. Val av två personer som tillsammans med ordförande justerar mötets protokoll 

och tillika verkar som rösträknare. 
Valberedningen föreslog Annika Lundborg och Sten Andersson.  
Årsmötet beslutade att välja Annika Lundborg och Sten Andersson att justera 
dagens protokoll och vara rösträknare. 

 
 

7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelse för det senaste 
verksamhetsåret. 

 
Verksamhetsberättelse (VB) 
VB gicks igenom rubrik för rubrik av mötesordförande. Några detaljer lyftes. Lars 
besvarade några frågor och förtydligade några punkter. Dag kunde förklara 
bakgrunden till en del skrivningar och tillsammans med Anna förklara bakgrunden till 
förbundsutvecklingsplanen samt frågor om demokrati och projektstyrning. Conny 
ställde en fråga om skillnaden i VB mellan slalom och andra tävlingsgrenar gällande 
uppföljning av mål. Det kan vara en sak att beakta i kommande års VB.  
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen.  
 
Förvaltningsberättelsen 
Förvaltningsberättelsen presenterades kort av Dag Johansson. Några frågor 
besvarades och Dag utvecklade beskrivningen av några poster. En fråga om 
Förbundets säte lyftes utan ett entydigt svar.  
Årsmötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkningen och röstade därmed 
ja till att lägga förvaltningsberättelsen och verksamhetsberättelsen med godkännande 
till handlingarna. Frågan om Förbundets säte ska undersökas. 
 

8. Revisorernas berättelser samt fastställande av balans och resultaträkning för 
det senaste verksamhetsåret samt lekmannarevisorns rapport. 
 
Anna läste upp valda delar av den utsända revisionsberättelsen. Revisorerna 
tillstyrker att balans och resultat fastställs och tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen för 
verksamhetsåret. Revisionsberättelsen är daterad den 24 februari 2023. 
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Lekmannarevisorernas rapport, daterad den 13 februari 2023, lästes i valda delar upp 
av Anna. Den skriftliga rapporten var utsänd och ligger på SKF: s hemsida. 
Lekmannarevisorerna lyfter att verksamheten har skötts ”på ett utmärkt sätt, med stor 
kontroll och medvetenhet”. De anser att Årsmötet kan bevilja styrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet. 
Årsmötet beslutade att revisorernas berättelser är mottagna. 
 

9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning. 
Årsmötet beslutade med ledning av revisorernas berättelser att ge styrelsen 
ansvarsfrihet för förvaltningen under verksamhetsåret 2022. 
 
 

10. Behandling av förbundsstyrelsens propositioner och av motioner som har 
kommit till förbundsstyrelsen senast den 1 december, enligt 2 kap 2 §. 

 
PROPOSITION nr 1 gällande ny vision och värdegrund. Rubriken ”Tillsammans 
förverkligar vi Paddlingsdrömmar” med kärnvärdena ”Trygg – Hållbar – Stolt – I täten” 
syftar till att inspirera och ge en greppbar vägledning i hur vi bör agera och ta oss an 
våra olika uppdrag och roller. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 

 PROPOSITION nr 2 gällande namnändring av extremslalom till kajakcross i linje med 
ICF: s beslut. Styrelsen föreslår att namnet ändras i alla relevanta dokument. 

 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 
 PROPOSITION nr 3 Styrelsen föreslår att ståpaddling ändras till Stand Up Paddling. 

Styrelsen föreslår att namnet ändras i alla relevanta dokument. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  

 
 

PROPOSITION nr 4 gällande stadgarna 1 kap 10 § Skiljeklausul. Styrelsen föreslår 
en förändring i linje med beslut fattade på Riksidrottsmötet.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  

 
 
 PROPOSITION nr 5 gällande införande av ny mästerskapsklass samt antagande av 

tävlingstekniska regler för grenen Roll. Förslaget kommer ursprungligen från 
föreningen Rolltokarna och är en översättning av de danska reglerna som i sin tur 
bygger på de grönländska ursprungsreglerna. 

 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 

MOTION nummer 1 från KK Mälarpiraterna gällande ändring av de allmänna 
tävlingsreglerna (ATR) 2§ internationellt för svenska kanotister. Styrelsen föreslår att 
ordet uppvisning styrks i paragrafen.  
Årsmötet beslutade att följa styrelsens yttrande om att det svar de lämnat besvarar 
motionen samt att ordet ”och uppvisning” styrks. 

 
PROPOSITION nr 6 gällande Allmänna Tävlingsregler (ATR) 1 kapitlet 3§ och 6§, 
propositionen innebär att även parakanotister alltid ska bära flytväst vid tävling och att 
anmälningsavgift kan tas ut även vid testlopp som Förbundskapten i samråd med 
arrangör genomför.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
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 PROPOSITION nr 7 gällande Allmänna Tävlingsregler (ATR) 3 kapitlet 1§. Den gäller 
ett förtydligande att tävling för H/D 12 får anordnas i samband med SM-tävlingar men 
att klassen inte får utgöra mästerskapsklass, det ska inte heller skapas resultatlistor 
med placeringar och tider för dessa tävlingar.  

 Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 
 PROPOSITION nr 8 gällande Allmänna Tävlingsregler (ATR) 4 kapitlet 1§ och 8§, 

Det gäller hantering av ålderklass H/D12 och yngre samt distanser i maraton, short 
track och distanser och terminologi inom parakanot. Stockholms KF har lämnat 
redaktionella förslag för att förenkla förståelsen av texten. 
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen med de redaktionella ändringsförslag 
Stockholms KF lyft.   
 

 
 MOTION nummer 2 från Mellansvenska Kanotförbund gällande lottningssystem på 

SM, regattor och uttagningstävlingar inom Sprint. Magnus MM informerade om de 
försök som kommer att genomföras under 2023 med olika system vid genomförande 
av lämpliga tävlingsklasser. 
Årsmötet beslutade att följa styrelsens yttrande om att det svar de lämnat besvarar 
motionen. 

  
 

PROPOSITION nr 9 gällande Tävlingstekniska Tävlingsregler (TTR) maraton och 
motsvarande text som beslutats införas i Allmänna tävlingsreglerna (ATR) i 
proposition nr 8. Stockholms KF har lämnat redaktionella förslag för att förenkla 
förståelsen av texten.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen med de redaktionella ändringsförslag 
Stockholms KF lyft.  
 
 
PROPOSITION nr 10 gällande Tävlingstekniska Tävlingsregler (TTR). Stand Up 
Paddling föreslås bli nya namnet och texten om vändningarnas riktning justeras.   
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 
 
PROPOSITION nr 11 gällande Tävlingstekniska Tävlingsregler (TTR) Kanotsegling 
och antal startande för att nå mästerskapsstatus.   
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
 

 
11. Fastställande av föreningarnas årsavgift till Förbundet. I och med punkt 11 

behandlades även PROPOSITION nr 12. Styrelsen föreslår oförändrad  
avgift för innevarande år, 2023, dvs. grundavgiften 200 kr/klubb samt en årsavgift på 
84 kr/medlemsadress. För 2024 föreslår styrelsen en oförändrad grundavgift 200 kr/ 
klubb samt en årsavgift baseras på 80 kr/medlemsadress med konsumentprisindex 
första april 2019 som grund för uppräkning den 31 januari för innevarande år. Höjning 
genomförs med avrundning till hel krona.  
Årsmötet beslutade att tillstyrka propositionen.  
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12. Fastställande av sanktionsavgift. I och med punkt 12 behandlades även 
PROPOSITION nr 13. Styrelsen föreslår att sanktionsavgiften 2024 blir en fast 
avgift på 400kr och en rörlig avgift för slätvattentävlingar på 25 kr/deltagare över 20 
tävlande i klasserna H/D18 och äldre. Varje tävlande räknas bara en gång oavsett 
antal starter.     
Årsmötet beslutade att fastställa sanktionsavgiften för 2024 till 400 kr för alla 
tävlingar samt en rörlig avgift för sprint- och maratontävlingar på 25 kr/deltagare om 
det är fler än 20 deltagare i klasserna H/D 18 och äldre. 
 
  

13. Fastställande av högsta belopp för anmälnings- och protestavgift. I och med 
punkt 13 behandlades även PROPOSITION nr 14. Avgiften gäller 2024. Styrelsen 
föreslår oförändrade avgifter 2024.   

 
Maraton, Surfski, Kanotslalom, Kajakcross, Freestyle, Störtlopp, Roll och SUP 
Storleken på startavgiften ska finnas med i sanktionsansökan    fri            
 

 Drakbåt 
 Högsta belopp för anmälningsavgifter för Drakbåt 2 000 kr/lag.  

 
Polo 
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo A-turnering  500 kr/lag.  
Högsta belopp för anmälningsavgifter för Polo B-turnering   300 kr/lag. 
Om bassänghyran ligger på en sådan hög nivå att ett arrangemang inte kan 
genomföras utan förlust kan arrangören efter dialog med ansvarig kommitté få 
dispens för en högra avgift.   
 
Riktlinjer för domaravgifter på svenska kanotpoloturneringar   
A-turnering 50kr/match/lag om domarna har minst domarutbildning steg 2-3.  
B-turnering 100kr/lag/turnering om domarna har minst domarutbildning steg 1-2. 
 
Sprint 
Högsta belopp anmälningsavgift  
K1/C1 för ungdomar              100 kr  
K2/C2 för ungdomar (35kr/sittbrunn)     130 kr  
K4/C4 (gäller även stafett) för ungdomar (40kr/sittbrunn)  160 kr  
K1/C1 för H/D-18 och äldre         160 kr  
K2/C2 för H/D-18 och äldre (100kr/sittbrunn)        200 kr  
K4/C4 (gäller även stafett) för H/D-18 och äldre (60 kr/sittbrunn) 240 kr  
 
Ett medskick finns om att ansvarig kommitté ska uppmuntra besättningar över 
klubbgränser för ökat deltagande. 
 
Högsta avgift får tas ut när det är hög klass på arrangemanget inom de områden 
arrangören ansvarar för. Grenkommittén kan efter fråga från arrangör göra avsteg 
från ovan om nivån är jämförbar med gällande beslut. Det gäller när en tävling 
arrangeras på ett annorlunda sätt och beräkning av avgiften kompliceras.    
 
Alla grenar  
Avgifter gäller för kanot/lag.    
 
Protestavgift     500 kr 
 
Årsmötet beslutade att fastställa anmälningsavgiften enligt ovanstående för 2024.  
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14.  Genomgång av verksamhetsplan med ekonomisk plan för innevarande 
verksamhetsår.  
Verksamhetsplan gicks igenom av Dag. Anna noterade det positiva med att VP 
hänger ihop med VB.  
Ekonomisk plan gicks igenom av Dag som även svarade på en fråga om slaloms 
budget. Sista raden är en rambudget som ligger nära ett nollresultat.   
 
Årsmötet ansåg att Verksamhetsplan och Ekonomisk plan är genomgången och 
att styrelsens information uppfyller årsmötets krav. 
 
 

15.  Antagande av Förbundets officiella kungörelseorgan 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag att fortsätta med www.kanot.com som 
officiellt kungörelseorgan för 2023.  
 
 

Katrin Sandberg berättade kort om valberedningens arbete och deras deltagande i RFSISU:s 
nätverk samt deltagande i SKF:s styrelsemöten. 

 
 

16.  Val av förbundsordförande, även ordförande i förbundsstyrelsen, för en tid av 
ett år. 
Valberedningen föreslår Lars Martinsson.  
Årsmötet beslutade att välja Lars Martinsson till förbundsordförande för en tid av ett 
år. 
 
 

17a.  Val av tre övriga ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  
Valberedningen föreslår omval av Karin Åmossa, Richard Tegnér och Robin 
Magnusson. 
Årsmötet beslutade att välja Karin Åmossa, Richard Tegnér och Robin Magnusson 
till ledamöter av förbundsstyrelsen för en tid av två år.  

 
 

17b. Fyllnadsval efter Lena Norrman som ledamot av förbundsstyrelsen för en tid av 
ett år. Valberedningen föreslår val av Anna-Maria Lövberg. 
Årsmötet beslutade att välja Anna-Maria Lövberg till ledamot av förbundsstyrelsen 
för en tid av ett år.  

 
 
18.  Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen att granska 

verksamhet, räkenskaper och förvaltning inom förbundet för en tid av ett år.  
Valberedningen föreslår Monika Lindgren. 
Årsmötet beslutade att välja Monika Lindgren till auktoriserad revisor för en tid av ett 
år. 
 
Val av en auktoriserad eller godkänd revisor med revisorsexamen som 
suppleant för en tid av ett år. 
Valberedningen föreslår Tapio Kostet. 
Årsmötet beslutade att välja Tapio Kostet till suppleant för den auktoriserade 
revisorn för en tid av ett år. 
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Val av en lekmannarevisor att granska Förbundets verksamhet för en tid av ett 
år. 
Valberedningen föreslår Jörgen Danielsson. 
Årsmötet beslutade att välja Jörgen Danielsson till lekmannarevisor för en tid av ett 
år. 
 
Val av en suppleant för lekmannarevisorn att granska Förbundets verksamhet 
för en tid av ett år. 
Valberedningens föreslår Mattias Thernström.  
Årsmötet beslutade välja Mattias Thernström till suppleant för lekmannarevisorn på 
en tid av ett år. 

 
 

19.  Beslut om val på 2 år av antal övriga ledamöter som krävs i disciplinnämnden.   
Årsmötet beslutade att välja två ledamöter till disciplinnämnden för en tid av ett år. 
 
 

20a. Val av ordförande i Disciplinnämnden. 
 Valberedningens föreslår Heléne Lindblad Jonsson som ordförande. 
 

Årsmötet beslutade att välja Heléne Lindblad Jonsson till ordförande i 
disciplinnämnden för en tid av ett år. 

 
 

20b. Valberedningen föreslår Mats Hansson och Eva-Li Saarväli som ledamöter i 
disciplinnämnden för en tid av 2 år.   

 
Årsmötet beslutade att välja Mats Hansson och Eva-Li Saarväli som ledamöter i 
disciplinnämnden på 2 år. 

 
 
21. Val av ordförande och två ledamöter av valberedningen för en tid av ett år.   

Johan Roos lämnar förslag om att Katrin Sandberg väljs till ordförande. 
Årsmötet beslutade att välja Katrin Sandberg till ordförande i valberedningen för en 
tid av ett år. 
 
Förslag till ledamöter i valberedningen Thomas Claesson och Sanna Wahlén 
lämnades av Johan Roos. 
Årsmötet beslutade att välja Thomas Claesson och Sanna Wahlén till ledamöter i 
valberedningen för en tid av ett år. 
 
 

 Mötets avslutning  
 Dag och Lars tackade mötesordförande Anna Iwarsson för ett väl genomfört möte.  
 Årsmötet avslutades av förbundsordförande Lars Martinsson.  
 
Därefter informerade Lars om valet av årets ledare, talang och kanotist samt om de 
prestationerna de utsedda gjort.  
Årets ledare Björn Johansson och Christian Klahr Huskvarna KK.  
Årets talang Eric Hedin Karlstads PK. 
Årets kanotist Melina Andersson Bråviken KK.  
Årets pristagare kommer att få motta sitt pris vid lämpliga tillfällen under 2023.  
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Avtackning   
Lars Martinsson tackade Lena Norrman för det arbete hon lagt ner under 3 år i styrelsen med 
förutom ord även choklad, träd som planterats i VI-skogen samt tulpaner som hör våren till. 
  
Lars tackade Stenne Olsén för de två år han genomfört förtjänstfullt som lekmannarevisor. 
Ett tack Som Sten Andersson förmedlar till Stenne.  
 
Lars tackade styrelsen som genomfört ett dedikerat arbete. 
 
Anna tackades för sin insats som mötesordförande, för de frön hon sår och för det 
engagemang hon visar. Anna lyfte upp vikten av att kunna ”Konsten att vara snäll”.  
 
Anders tackades för sin insats som mötessekreterare. 
 
Annika Lundborg och Sten Andersson tackades för att de tar det viktiga uppdraget som 
justerare av dagens mötesprotokoll.  
 
Lars avslutade med att tacka kansliet och alla mötesdeltagare. 

 
 
 
Mötessekreterare    Mötesordförande 

 
 
 

 
Anders Danielsson   Anna Iwarsson 
 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
 
 
 
 
Annika Lundborg    Sten Andersson 


